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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Matolcsy
György nemzetgazdasági miniszterhez, mint az államháztartásért felel ős kormánytaghoz

„Mikor dönt a Belügyminisztérium javaslatárát? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2012. évi költségvetési egyenleg tartását biztosító intézkedésekről szóló 1428/2012 . (X. 8 . )
Korm. határozat a Belügyminisztérium költségvetéséből 2 837,8 millió forint zárolását
rendelte el . Az előző év tapasztalata alapján tudjuk, hogy e zárolások ténylegesen a
költségvetési források végleges elvonását jelentik . A kormányhatározat szerint a
fejezetgazdáknak a nemzetgazdasági miniszter jóváhagyását követően kellett a Magyar
Államkincstárnak bejelenteniük, hogy a zárolási kötelezettségnek miként tesznek eleget. A
fejezetgazdáknak javaslataikat október 10-ig kellett eljuttatniuk a nemzetgazdasági
miniszterhez, míg a Magyar Allamkincstár felé történő bejelentésnek október 15-ig kellett
eleget tenni .

A K/9162. számon benyújtott kérdésemben kértem tájékoztatást dr. Pintér Sándor
belügyminiszter úrtól arról, miként hajtja végre a Belügyminisztérium a Kormány álta l
elrendelt megszorítást. Miniszter Úr november 30-án kelt írásbeli válaszában azt a
tájékoztatást adta, hogy „a XIV. Belügyminisztérium fejezetet érintő 2 .837,8 millió forint
összeg ű zárolás végrehajtására a Belügyminisztérium által tett javaslat Nemzetgazdasági
Minisztérium általi jóváhagyása jelenleg még folyamatban van " .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy időközben jóváhagyták-e a Belügyminisztérium
javaslatát? Ha igen, kérem, tájékoztasson, hogy mikor hagyták jóvá a javaslatot, és mikor
intézkedtek annak Magyar Allamkincstár felé történő továbbításáról! Kérem, tájékoztasso n
továbbá arról, hogy az NGM által jóváhagyott javaslat alapján a Belügyminisztérium honnan



von el forrásokat, a tárca mely kiadási el ő irányzatait érinti tételesen a zárolás (cím, alcím ,
jogcím-csoport, jogcím és kiemelt előirányzatonkénti részletezettségben) !

Ha még nem hagyták jóvá a BM javaslatát, kérem, tájékoztasson, mikorra várható döntés a z
ügyben !

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, mivel magyarázható, hogy november 30-án még ne m
született meg az a döntést, aminek végső határideje a vonatkozó kormányhatározat szerint
október 15-e volt? Miniszter Úr szerint mindezek alapján milyen következtetések vonhatóa k
le a kormányzati munka szakszerűségét és fegyelmezettségét illetően?

Budapest, 2012 . december 7 .

dr. Harangozó Tamás

országgyűlési képviselő
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